
Z á p i s n i c a 
z výborovej  schôdze  Športového klubu ORAVAMAN  konanej dňa  

26.03. 2020 o 17.00 hodine v Nižnej, Sama Chalúpku 541. 

Program schôdze :  
1. Zahájenie. 
2. Prijatie opatrení k činnosti klubu v súvislosti s „koronavírusom“.  
3. Rôzne. 
4. Diskusia. 

      5. Záver. 

Počet prítomných členov výboru ŠK: 1 - hodinu po začatí 5. 
Prezenčná listina :  Ing. Peter Paľa                                  vr. 
                                  Ing. Daniel Paľa                               vr. 
                                  Ing. Michal Polgár PhD.          ospravedlnený 
                                  Mgr. Alžbeta Paľová                        vr. 
                                          Jozef Labdík                             vr. 
                                          Jozef Juriňák                             vr. 

Pozvaný hosť:   0  .  

ad. 1: Schôdzu výboru Športového klubu ORAVAMAN (ďalej len klubu) zahájil 
a prítomných privítal na rokovaní predseda klubu Ing. Peter Paľa  (ďalej len predseda). 
Predseda oboznámil prítomných s jej programom.  

ad. 2: V rámci tohto bodu vystúpil predseda a informoval prítomných o opatreniach prijatých 
vládou SR k eliminácii  šírenia koronavírusu a taktiež o športovej činnosti klubu v súvislosti s 
koronavírusom.  Poukázal predovšetkým na opatrenia: 

- nosenie ochranného rúška mimo svojho domu či bytu je povinné,  
- dodržiavanie dvojmetrového odstupu od iných osôb v rade,  
- zákaz organizovať spoločenské, hromadné a kultúrne zhromaždenia platí až do odvolania. 

Zdôraznil, že vzhľadom k nepriaznivo sa vyvíjajúcej epidemiologickej  situácii  v oblasti 
šírenia sa koronavírusu vo svete a na základe odporúčania vedenia série Xtri World Tour 
(ktorej súčasťou sú preteky JÁNOŠÍK Slovak Xtreme Triathlon), Slovenskej triatlonovej únie 
a organizačných výborov pre prípravu  podujatí GORALMAN, ORAVAMAN a JÁNOŠÍK,  
navrhol aby sa tieto podujatia v kalendárnom roku 2020 neorganizovali. 

    O návrhu neorganizovať v roku 2020 5. ročník GORALMAN, 10. ročník ORAVAMAN 
a 5. ročník JÁNOŠÍK nechal hlasovať. Prítomní hlasovaním predložené návrh schválili.  
          Hlasovanie:  Za:  5    Proti: 0   Zdržal sa: 0        

     Ďalej navrhol informovať prihlásených pretekárov o rozhodnutí organizačných výborov 
o zrušení 5. ročníka GORALMAN, 10. ročníka ORAVAMAN a 5. ročníka JÁNOŠÍK 
v kalendárnom roku 2020. Navrhol vrátiť štartovné prihláseným pretekárom znížené o 



náklady, ktoré boli a budú vynaložené na zachovanie existencie podujatí do ďalšieho roku. Zo 
štartovného navrhujem vrátiť:  
- 30 eur / osoba v prípade hlavných pretekov ORAVAMAN, 
- 20 eur / osoba v prípade pretekov ORAVAMAN SHORT, MINV a GORALMAN, 
- 100 eur / osoba v prípade pretekov JÁNOŠÍK Slovak Xtreme Triathlon. 
V prípade, že si pretekár bude želať preniesť štartovné na budúci rok, musí to oznámiť 
písomne organizátorom v rozposlanom formulári, kde záujemcovia o vrátenie peňazí uvedú 
svoj IBAN. 

       O návrhu na vrátenie štartovného prihláseným pretekárom na 5. ročník GORALMAN, 
10. ročník ORAVAMAN a 5. ročník JÁNOŠÍK v kalendárnom roku 2020 skráteného o 
uvedené sumy nechal hlasovať. Prítomní hlasovaním predložené návrh schválili.  
          Hlasovanie:  Za:   5    Proti: 0   Zdržal sa: 0        

ad. 3: V rámci tohto bodu vystúpil predseda a informoval prítomných že v prípade zlepšenia 
epidemiologickej situácie navrhuje aby klub usporiadal v mesiaci november 1. ročník Behu 
na Pálenicu. Zároveň navrhol termíny pretekov pre rok 2021 nasledovne:  
GORALMAN 29.5., ORAVAMAN 17.7., JÁNOŠÍK 4.9.2021 
      O predloženom návrhu nechal hlasovať. Prítomní hlasovaním predložené návrh schválili.  
          Hlasovanie:  Za:   5    Proti: 0   Zdržal sa: 0        

ad. 4: V rámci tohto bodu vystúpili: 
- predseda – oboznámil prítomných s článkom o činnosti klubu do pripravovanej 

brožúry  K70 výročiu organizovaného športu v Nižnej. Prítomní zobrali uvedený 
článok na vedomie a súhlasili aby bol zaslaný na OcÚ Nižná. 

- podpredseda – informoval že doposiaľ, okrem OcÚ Nižná, sa žiadny z oslovených 
subjektov  nevyjadril k finančnej podpore voľnočasových aktivít organizovaných 
klubom pre ich deti, 
- k žiadosti o navýšenie rozpočtu pre klub doposiaľ z OcÚ Nižná neprišla žiadna 
odpoveď. 

ad. 5: Na záver predseda poďakoval všetkým prítomným za aktívny prístup k rokovaniu 
výboru a zaželal členom veľa zdravia a sily do ďalšej práce.  

  V Nižnej  dňa 26.03. 2020 
   Zapisovateľ: Ing. Daniel Paľa vr. 
                                                                                                    Ing. Peter Paľa vr.  
                                                                                          predseda ŠK ORAVAMAN 




